
Protokół 
XXVIII Sesji Rady Gminy Kleszczewo 

z dnia 10 kwietnia 2017r. 
 

Posiedzenie  rozpoczął o godzinie 16:00 Przewodniczący Rady Gminy Pan Henryk 
Lesiński, który stwierdził, że sesja jest prawomocna ze względu na quorum. 
W sesji udział wzięli radni: 
Regina Batycka 
Marek Borowczyk 
Jarosław Bytniewski 
Tadeusz Lammel 
Henryk Lesiński 
Marek Maciejewski 
Tomasz Maćkowiak 
Donata Michałowska 
Jan Rajchelt 
Maciej Szafrański 
Andrzej Szymczak 
Łukasz Szymczak 
Łukasz Wawrzyniak 
a także: 
Bogdan Kemnitz – Wójt Gminy 
Genowefa Przepióra  - Zastępca Wójta/Sekretarz Gminy  
Mirosława Nowak  - Skarbnik Gminy  

Porządek obrad Sesji przedstawiał się następująco: 

1.Otwarcie. 
2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Gminy Kleszczewo, obejmującego działki położone w Kleszczewie. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Kleszczewo, obejmującego działkę o numerze 
geodezyjnym 193/26, położoną w obrębie Tulce. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Kleszczewo, obejmującego część działki nr 5/28, 
położonej w obrębie Tulce. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2017r.  
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kleszczewo na lata 2017 - 2029. 
7.Zapytania i wolne wnioski. 
8. Zakończenie. 
 
Ad. 2 porządku posiedzenia  
 Projekt Uchwały Nr XXVIII/200/2017 w sprawie zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Kleszczewo, obejmującego działki położone w 
Kleszczewie przedstawiła Pani Pakulska - Schoen. Pani Pakulska - Schoen poinformowała, że 
zmiana planu zakłada przystosowanie przedmiotowego terenu do pełnej realizacji funkcji 
Zakładu Komunalnego, ponieważ obecne założenia planu na to nie pozwalają.  
 Pan Wójt poinformował, że w czerwcu można będzie złożyć wniosek o 
dofinansowanie budowy zintegrowanego węzła przesiadkowego, rozbudowę zaplecza 



technicznego ZK oraz zakup autobusów. Planowany węzeł przesiadkowy pozwoli na 
pozostawienie samochodu w tym miejscu i kontynuowanie podróży autobusem, albo 
skorzystanie ze zlokalizowanego w okolicy przedszkola, ośrodka kultury czy chociażby 
załatwienie spraw w urzędzie. Węzeł wyposażony zostanie w system informacji wizualnej. W 
ramach tej inwestycji przewidziana jest także przebudowa ulicy Sportowej, zakup 8 
autobusów miejskich i jednego małego, wartość projektu oszacowano na ok. 28mlnzł z 
dofinansowaniem blisko 85%. Radnym przedstawiona została wizualizacja węzła 
przesiadkowego. 

Radni nie mieli pytań, w związku z powyższym Przewodniczący przeszedł do 
głosowania projektu uchwały. 
W chwili głosowania na sali obecnych było 13 radnych. 
Za przyj ęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
Przeciw głosowało 0 radnych.  
Od głosu wstrzymało się 0 radnych. 
Uchwała Nr XXVIII/200/2017 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.3 porządku obrad  
 Projekt Uchwały Nr XXVIII/201/2017 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Kleszczewo, 
obejmującego działkę o numerze geodezyjnym 193/26, położoną w obrębie Tulce 
przedstawiła Pani Pakulska - Schoen. Pani Pakulska – Schoen  poinformowała, że 
proponowana zmiana miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, umożliwia 
realizację żłobka. W obowiązującym Miejscowym Planie Zagospodarowania Przestrzennego 
Gminy Kleszczewo teren działki objętej niniejszą uchwałą przeznaczony jest pod teren 
zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej z funkcją uzupełniającą – usługami i nieuciążliwą 
działalnością gospodarczą, co uniemożliwia realizację usług jako funkcji podstawowej. Dla 
przedmiotowej działki uchwałą planuje się zmienić funkcję zabudowy na usługi oświaty. 

Radni nie mieli pytań, w związku z powyższym Przewodniczący przeszedł do 
głosowania projektu uchwały. 
W chwili głosowania na sali obecnych było 13 radnych. 
Za przyj ęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
Przeciw głosowało 0 radnych.  
Od głosu wstrzymało się 0 radnych. 
Uchwała Nr XXVIII/201/2017 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.4 porządku obrad  
 Projekt Uchwały Nr XXVIII/202/2017 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Kleszczewo, 
obejmującego część działki nr 5/28, położonej w obrębie Tulce przedstawiła Pani Pakulska - 
Schoen. Pani Pakulska - Schoen poinformowała, że obecnie działka podzielona jest na dwie 
części. Część północna terenu dotyczy projektu węzła przesiadkowego, natomiast w części 
drugiej obejmującej teren szkoły planowana jest budowa bieżni i boiska. 
 W obowiązującej zmianie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Gminy Kleszczewo w  miejscowości Tulce, teren części działki objętej niniejszą uchwałą 
przeznaczony jest w części pod usługi sportu i rekreacji, natomiast w części, stanowi teren 
zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej z funkcją uzupełniającą – usługami i nieuciążliwą 
działalnością gospodarczą oraz działalność usługową w zakresie oświaty, co uniemożliwia 
realizację usług sportu i rekreacji na całości przedmiotowego terenu. Radnym przedstawiony 
został projekt lokalizacji obiektu sportowego. 
 Radny Szafrański zapytał z czego wynika proponowany sposób lokalizacji obiektu? 



 Pan Wójt wyjaśnił, że taki sposób lokalizacji obiektu  jest optymalny. Oddala się tym 
samym od wyższej zabudowy ul. Fiołkowejj. Na boisku do piłki ręcznej przewidziane jest w 
przyszłości oświetlenie – więc może być także udostępniane w godzinach wieczornych. 
Projekt zakłada budowę bieżni 200m czterotorowej, w tym odcinek prostej o długości 80m, 
ponadto przewidziano miejsce do rzutu kulą i skoku w dal oraz trybuny. Wnioski o 
dofinansowanie w ramach projektu „orlik lekkoatletyczny” przyjmowane będą do końca 
kwietnia. Zgłoszony został już wniosek o dofinansowanie budowy boiska piłkarskiego w 
Gowarzewie.  
 Pan Wójt podkreślił, że w tym roku środki na obiekty sportowe są dysponowane nieco 
inaczej niż w latach ubiegłych, ponieważ zawiaduje nimi ministerstwo sportu, a nie urzędy 
marszałkowskie. Pan Wójt dodał, że złożony został też wniosek o dofinansowanie budowy 
przedszkola w Kleszczewie.  

Radni nie mieli pytań, w związku z powyższym Przewodniczący przeszedł do 
głosowania projektu uchwały. 
W chwili głosowania na sali obecnych było 13 radnych. 
Za przyj ęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
Przeciw głosowało 0 radnych.  
Od głosu wstrzymało się 0 radnych. 
Uchwała Nr XXVIII/202/2017 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.5 porządku obrad  

Projekt Uchwały Nr XXVIII/203/2017 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 
2017r. przedstawiła Pani Skarbnik. Pani Skarbnik poinformowała, że po stronie dochodów i 
wydatków wprowadzono 257.101zł dotacji na przebudowę budynku w zakresie pomieszczeń 
sali widowiskowej i zagospodarowanie terenu w miejscowości Śródka. Umowa o 
dofinansowanie projektu została podpisana w dniu 31.03.2017r. Pozostałe planowane wydatki 
majątkowe w kwocie 771.000zł określa załącznik nr 2a.Po stronie wydatków wprowadzono 
dotację w wysokości 4.500zł dla stowarzyszenia na prowadzenie zajęć muzycznych dla dzieci 
oraz dotację podmiotową w wysokości 2.400zł dla GOKIS na zakup strojów dla zespołu 
śpiewaczego. 

Radni nie mieli pytań, w związku z powyższym Przewodniczący przeszedł do 
głosowania projektu uchwały. 
W chwili głosowania na sali obecnych było 13 radnych. 
Za przyj ęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
Przeciw głosowało 0 radnych.  
Od głosu wstrzymało się 0 radnych. 
Uchwała Nr XXVIII/203/2017 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.6 porządku obrad  

Projekt Uchwały Nr XXVIII/204/2017 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kleszczewo na lata 2017-2029 przedstawiła Pani Skarbnik. Pani Skarbnik 
poinformowała, że do załącznika Nr 1 w 2017r. wprowadzono zmiany na podstawie uchwały  
Nr XXVIII/203/2017 Rady Gminy Kleszczewo z dnia 10.04.2017r. Po stronie dochodów 
wprowadzono środki na dofinansowanie zadania „Przebudowa budynku w zakresie 
pomieszczeń sali widowiskowej i zagospodarowanie terenu w miejscowości Śródka”. Umowa 
o dofinansowanie projektu została podpisana w dniu 31.03.2017r. Po stronie wydatków plan 
zwiększono o 707.101zł zmniejszając wydatki bieżące o 321.000zł i zwiększając wydatki 
majątkowe o 1.028.101zł. Różnicę budżetu pokryto wolnymi środkami z lat ubiegłych.  W 
wierszach 12.2, 12.12.1, 12.4, 12.4.2 i 12.6 wprowadzono dane dotyczące podpisanej umowy 



o dofinansowanie ze środków unijnych zadania „Przebudowa budynku w zakresie 
pomieszczeń sali widowiskowej i zagospodarowanie terenu w miejscowości Śródka”. 

W 2018r. Dochody i wydatki zwiększyły się o 3.233.000zł. Po stronie dochodów 
zwiększono środki z dotacji (wychowanie przedszkolne) oraz rozliczenia podatku VAT od 
zadania związanego z rozbudową i modernizacją oczyszczalni ścieków w Nagradowicach. Po 
stronie wydatków kwotę 3.223zł przeznaczono na zadania inwestycyjne ujęte w załączniku 
Nr 2 – wykaz przedsięwzięć. 
W przedsięwzięciach wpisano w zadaniach bieżących pod pozycją 1.3.1.3 „Naprawa dróg i 
ulic na terenie  Gminy Kleszczewo” po 287.500zł na lata 2017 i 2018 co ujęte zostało w 
załączniku nr 1 w wierszu 11.3.1. 
W zadaniach inwestycyjnych ujęto zadanie: 
- budynek dla Ośrodka Pomocy Społecznej i Policji 1.000.000zł w 2017r i 1.400.000zł w 
2018r.,  
- budowa Przedszkola Samorządowego w Kleszczewie 1.833.000zł na 2018r i 1.870.000zł na 
2019r. 
Limit na zadania inwestycyjne ujęte zostały w załączniki nr 1 w wierszu 11.3.2. 
Wprowadzone zadania zwiększyły kwoty wydatków majątkowych w wierszu 2.2 oraz w 
wierszu 11.5 

Radni nie mieli pytań, w związku z powyższym Przewodniczący przeszedł do 
głosowania projektu uchwały. 
W chwili głosowania na sali obecnych było 13 radnych. 
Za przyj ęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
Przeciw głosowało 0 radnych.  
Od głosu wstrzymało się 0 radnych. 
Uchwała Nr XXVIII/204/2017 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 7 porządku posiedzenia  
 Radni nie zgłosili pytań i wniosków. 
 
Ad. 8 porządku posiedzenia 

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący Lesiński podziękował 
wszystkim  za przybycie i zamknął obrady sesji o godzinie 18:30. 
 
 
 
 
 
Protokołowała:                                                                    za zgodność z przebiegiem obrad 
 
Magdalena Rakszawska Przewodniczący Rady Gminy 
 
       

           Henryk Lesiński  


